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Vragen van de leden Fokke en Oosenbrug (beiden PvdA) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over extra administratiekosten door 
decentralisaties (ingezonden 24 april 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «150 miljoen extra administratiekosten door decentralisa-
ties»?1 

Vraag 2
Is het waar dat vanwege de nieuwe informatiestromen door de decentralisa-
ties er door gemeenten extra kosten moeten worden gemaakt? Zo ja, acht u 
het genoemde bedrag van € 100 à 150 mln. een bedrag dat daarbij past? Zo 
nee, waarom klopt dat bedrag van € 100 à 150 mln. niet? 

Vraag 3
Zijn de toegenomen administratiekosten tijdelijk vanwege een transitieproces 
dat moet worden doorlopen of betreffen het structurele kosten? 

Vraag 4
Was een toename van administratiekosten voorzien? Zo ja, waar blijkt dat uit 
en hebben gemeenten hier op geanticipeerd? Zo nee, waarom was dat niet 
voorzien? Zo nee, was er juist van een daling van deze kosten uitgegaan? 

Vraag 5
Deelt u de mening van de projectleider informatievoorziening decentralisaties 
van de VNG dat gemeenten zo snel mogelijk hun administratie moeten 
standaardiseren? Zo ja, gaat u gemeenten hiertoe aanzetten of daarbij helpen 
en op welke wijze? Zo nee, waarom deelt u die mening niet? 

Vraag 6
Bestaan er in dit verband verplichte of aanbevolen open standaarden waar 
gemeenten gebruik van kunnen maken? Zo ja, welke zijn dat en waarom 
maken gemeenten daar geen gebruik van? Zo nee, acht u het mogelijk dat 
het Nationale Beraad Digitale Overheid een verplichte open standaard kan 
opleggen en hoe gaat u dit bewerkstelligen?

1 http://www.binnenlandsbestuur.nl/digitaal/nieuws/150-miljoen-extra-administratiekosten-
door.9471838.lynkx
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